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内容概要

　　本册的选材有代表性地涉及生物医学的各个主要领域，从细胞、组织到人体系统，循序渐进，并
推进到当前医学所特别关心的营养、微生物、肿瘤、遗传和组织工程学等前沿阵地。
为了兼顾学生继续提高英语语言水平和熟悉医学英语的双重需要，兼顾对医学一般知识的了解和阅读
专业文献的不同要求，本书每个单元均包括一篇概述性文章(Reading
A)和一篇专业性文章(Reading
B)。
前者以轻松、活泼的文体介绍一般的医学内容，后者以严谨的科技语言论述具体的医学问题，两者之
间构成一种内容一致、语言风格互相补充的关系。
课文有一定长度，从阅读量上保证了提高阅读能力的基本需要。
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章节摘录

　　Low-back pain is a symptom that may signal various conditions affecting structures inthe low back. Part of the
mystery of back pain comes from the diagnostic challenge of deter-mining its cause in a mechanical and
biochemical system of multiple parts, all of which aresubject to insult. Injuries to the muscles and ligaments may
contribute, as may arthritis inthe facet joints or disks. A herniated （or slipped） disk, in which the soft inner
cushioningmaterial protrudes through the disk's outer rim and irritates an adjacent nerve root, can bethe source of
pain. Or the culprit might be spinal stenosis, a narrowing of the spinal canalthat can cause a pinched nerve; stenosis
usually accompanies aging and wear of the disks, thefacet joints and the ligaments in the spinal canal. 　　⋯⋯
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